

# DVSS Celebrates Student's Rare "Perfect" Score on an AP Exam

## 培德中學學生在大學先修課程考試中獲滿分

By Developing Virtue Secondary School

培德中學提供

Developing Virtue Secondary School celebrates high school student Amy Liu for earning a perfect score on a college-level Advanced Placement (AP) Exam in spring 2022. Amy was one of only 369 students in the world to earn every point possible on the AP Computer Science A Exam.

At the same time, IGDVS honors computer science teacher Dr. Yu Chen for her outstanding dedication and effort in volunteer teaching AP Computer Science even with her full commitment to her college students at San Jose State University.

In 2021, DVGS was a recipient of College Board's AP Computer Science Female Diversity Award, and the school continues to foster curiosity and innovation in STEM, expanding access and opportunities for girls. Students who succeed in AP are not only more likely to succeed in college, but have the chance to save a significant amount of time and money by earning college credit or placement.

"It is IGDVS's honor to be a training ground for the next generation of female computer scientists and engineers. We already have alumni in the STEM workforce and more in college exploring the stars, researching viruses, and developing the next AI," says Dharma Master Jin Jr, IGDVS Principal. ❀

培德中學高中應屆畢業生劉自如，在2022年春季的計算機科學課程大學先修考試（AP）中獲得滿分，劉自如是全球369名在這項考試中獲得滿分的學生之一。

同時，培德中學也表揚計算機科學教師陳玉博士的傑出奉獻和努力，儘管她在加州州大聖荷西分校全職教書，但仍抽空義務教導培德中學學生大學先修計算機科學課程，

2021年，培德中學獲得了美國大學理事會頒發的大學先修計算機科學女性多樣化獎，本校繼續培養學生在科技工程和數學方面的好奇心和創新，擴大女孩的入學和機會。在大學先修課程考試中，考出好成績的學生，不僅更有可能在大學取得成功，而且可望獲得大學學分，節省許多修課時間和大學學費。

培德中學女校校長近智法師說：「培德中學很榮幸成為下一代女性計算機科學家和工程師的培訓基地。我們已有畢業校友在數理工程科技行業中就業，並且在大學裡有更多的校友探索星星、研究病毒和開發下一代的人工智能。」❀